
Bestyrelsens beretning 2019 

Grupperådsmøde den 23. februar 2020 

 

I 2019 har bestyrelsen bl.a. arbejdet med følgende: 
 

• Arbejdet med gruppens trailere, som blev påbegyndt i 2018 blev endeligt afsluttet i 

2019. Med en nyindkøbt trailer og en renoveret trailer – foruden kanotraileren – blev 

det vurderet, at dette ville kunne dække gruppens behov. Herefter blev den gamle 

buggitrailer samt lille trailer sat i budrunde internt i gruppen. Salget af disse har 

indbragt hhv. 1.000,00 kr. og 1.500,00 kr. til gruppen. 
 

• Der har i ledergruppen været et ønske om at man i gruppen skulle arbejde mere med 

affaldssortering, hvilket også er i spejderbevægelsens ånd. Det bakker bestyrelsen op 

om, og i første omgang er der til gruppen bestilt en pap- og papircontainer. Der 

arbejdes videre med andre / nye løsninger til affaldssortering. 
 

• Der er installeret ny 6kW varmepumpe i hytten, da den gamle ikke kunne mere. 

Skanderborg Kommune har ydet tilskud hertil svarende til ca. halvdelen af udgiften. 
 

• På konkret henvendelse har det været diskuteret, om det traditionelle Skt. Hans bål 

skulle flyttes til anden lokalitet / afholdes sammen med andre. Bestyrelsen har 

besluttet, at vi holder fast i gruppens traditionelle Skt. Hans bål – og på samme 

lokalitet som tidligere. 
 

• Bestyrelsen har foranlediget træfældning omkring bålhytten, som Skanderborg 

Kommune har bistået med. 
 

• Taget på bålhytten er fortsat utæt, på trods af de udbedringer, som er foretaget. Det 

vurderes nu, hvorvidt der skal lægges tagpap på bålhytten, for at den bliver 

anvendelig for spejderne, uden at det drypper ned. 
 

• Gruppens retningslinjer er løbende gennemgået, og John og Martin har gjort en stor 

indsats for at få disse tilrettet mest hensigtsmæssigt. 

 

 

På bestyrelsens vegne, 
 

Mette Hedegaard Christiansen 
 


